

世博微缩版活水公园演绎人水相依实用英语 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022__E4_B8_96_E5_8D_9A_E5_BE_AE_E7_c96_645321.htm

世博网8月27日消息

：8月27日上午，中国2010上海世博会城市最佳实践区成都案例开工仪式在上海世博会城市最佳实践区北部区块举行。上海世博会事务协调局党委副书记许伟国和成都市建委、贸促会、市水务局、市林业和园林局等有关负责人出席仪式并为工程奠基石培土。设计秉承“天人合一”“人水相依”理念上海世博会城市最佳实践区成都案例占地2680平方米，取名“活水公园”，演绎主题为“活水文化，让生活更美好”。

该案例是微缩版的成都活水公园，其原型是世界上第一座以水为主题的城市生态环境公园。成都案例分为四采集者退散个部分，分别反映自然未被“现代文明”污染前的状况、自然环境被破坏和污染时的状况、水的人工湿地生物净化系统和河水经过生物净化后的运用状况。据成都市建委有关负责人介绍，案例的设计理念秉承“天人合一”的东方哲学和“人水相依”的生态理念，将社区和公共空间的雨（污）水进行有效收集，通过对生物自洁功能的发掘，进行水的处理和循环利用，营造园林景观和公共空间与周边环境的和谐相融，启迪本文来源:百考试题网人们对水的珍惜和对活水文化的理解。

Chengdsdu City, capital of Sichuan Province, will build a wetland park at the 2010 World Expo that uses soil and vegetation to purify rainwater. The 2,680-square-meter park in the Puxi section of the Exp来源：www.100test.com site will be the city ' s Urban Best Practices Area showcase. The 20 million yuan (US\$2.92 million)

park can purify about 30 cubic meters of water everyday and the water will be used to flush toilets on the Expo site. The park will be shaped like a fish as Chengdu is known as the "land of fish and rice" due to its rich agricultural resources, said Liu Zong, deputy director of the Chengdu Water Authority. A 200-cubic-meter underground pond will be built to collect rainwater for purification. If it doesn't rain, water from the Huangpu River will be pumped to the pond. Another pump will then send the collected water to terraced fields. The pond water will start at the top of the 2.5-meter terrace and flow down through the 16 fields. The water will be purified as it flows through the fields. The park will also include more than 60 species of plants and trees - some of which will be transplanted from Chengdu - including camphor and ginkgo trees and gardenia flowers.

100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com